
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ždani č. 5/2023, konaného dňa 21. 09. 2023  

na Obecnom úrade v Ždani 

 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

 

Program : 

1. Otvorenie, konštatovanie uznášania schopnosti 

2. Určenie zapisovateľa  

3. Schválenie programu 

4. Kontrola plnenia uznesení OZ 

5. Návrh Plánu kontrolnej činnosti 10/2023 – 03/2024 

6. Žiadosť o odkúpenie pozemkov obce, v držbe občanov obce podľa zámeru 

schváleného na OZ dňa 24.8.2023 

7. Žiadosť o prenájom 1,83 m2 pre Z-box spoločnosti PACKETA (zväčšenie Z-Boxu z 

0,68m2 (2-stĺpec) na 1,83m2 (4-stĺpec) 

8. Prenájom pozemkov pre Špeciálnu základnú školu internátnu Ždaňa v areály ŠZŠI 

Ždaňa 

9. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti v MŠ Ždaňa za obdobie šk. roka 2022/2023  

10. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 

2022/2023 

11. Kampaň za zníženie množstva plastového odpadu na cintorínoch 

12. Aktuálne informácie 

- Vyhodnotenie Ždanianskeho Jarmoku 

13. Rôzne 

14. Interpelácie 

15. Záver 

 

 

 

1/ 

Starosta obce privítal prítomných a otvoril zasadnutie OZ č. 5/2023.  

 

2/ 

Konštatoval, že prítomní sú 9 poslanci z 9, OZ je uznášaniaschopné.   

 

Za zapisovateľku určil Janu Ružičkovú. 

 

Návrhová komisia – stála – predseda komisie poveruje B. Horňáka  vyhotovením návrhu na 

uznesenie 

  

3/ 

Program – uvedený v pozvánkach – sú zmeny, ktoré vyplynuli z pracovného stretnutia – 

- kampaň separovania na cintorínoch – pán Frák – samostatný bod programu 

- Box klub – navýšenie dotácie 

 Upravený program prečítal starosta obce a dal o ňom hlasovať. Hlasovania sa zdržal 

Ing. Buchla, ostatní poslanci boli za. Program rokovania OZ  bol schválený. 

 



Za tento program hlasovalo 8 poslancov. 

 

 

4/ 

Kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutia č. 4/2023 previedol starosta obce – reakcie : 

PF - 7/4/2023 – do bodu rôzne, alebo na budúce zasadnutie /žiadosť p. Horvátha/ 

St – najprv ho pozvať a potom riešiť, dôvod bol, aby pán Horváth bol prítomný 

Kontrolór – zmeniť uznesenie – zrušiť  a prijať nové 

 

OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení OZ 4/2023 

Hlasovanie :  za – 9 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

5/ 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

PF – odpredaj pozemkov – doplniť aj do Plánu kontroly 

 

St – na obec bola doručená žiadosť, OcÚ žiadosť spracoval, OZ rozhodlo 

 

Hlasovanie o kontrole plnenia uznesenia 

Za – Buchla, Frák, Karajos 

Proti – Horňák, Gergely, Takáč, Juhás 

Zdržal sa – Rusnák, Bakši 

 

OZ schvaľuje Plán kontroly hlavného kontrolóra na obdobie 10/2023 – 03/2024 

 

Hlasovanie : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 1 /Frák/ 

 

 

6/ 

Žiadosť o odkúpenie pozemkov 

Cena za m2 – 0,149 € 

Kováčová Mária – 808 m2 

Takácsová Margita – 290 m2 

Návrh uznesenia prečítal p. Horňák 

Hlasovanie  : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 1 /Buchla/ 

Predaj bol schválený 

 

Mária Kováčová – 120,40 €        808 m2 

Hlasovanie  : 

  za – 7 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 1 /Buchla, Frák/ 



Predaj bol schválený 

7/ 

Žiadosť o prenájom – Z – box – Packeta z dvoch stĺpcov na štyri stĺpce 

JK – na tom istom mieste ?             ÁNO 

IB – navrhuje umiestniť ho viac do zadnej časti KD 

St – je možnosť rozprávať o premiestnení 

PF – niečo na oplátku vysadiť 

 

Hlasovanie  : 

  za – 6 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 3 /Bakši, Buchla, Frák/ 

 

 

Kontrolór – najprv zámer a potom prenájom 

                 - je potrebné prijať dve uznesenia 

 

Doplniť – schvaľuje zámer prenajať plochu pre Z-Box 

Hlasovanie  : 

  za – 6 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 3 /Bakši, Buchla, Frák/ 

 

 

 

 

 

8a/ 

Navýšenie dotácie pre Box klub 

 OZ schválilo dotáciu – 1.000,- € 

 Potrebujú ešte 500,- € 

 

OZ schvaľuje navýšenie dotácie  vo  výške 500,- € 

Hlasovanie  : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 3 /Buchla/ 

 

 

8b/ 

V súvislosti s predchádzajúcim bodom OZ  schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 10/2023 

Hlasovanie  : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 1 /Buchla/ 

 

 

9/ 

Správa MŠ Ždaňa – 2022 – 2023 

V MŠ je menej detí oproti minulému šk, roku  zapísaných 41 



       Minulý rok 55 

- v MŠ je nadstav asistentov 

- p. Teleszová požiadala o predčasný dôchodok 

- hľadáme učiteľku 

- zastupujúca je 1  

Výberové konanie – robí sa len na riadiace pozície 

 

OZ schvaľuje Správu MŠ 

 

Hlasovanie  : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 1 /Buchla/ 

 

 

10a/ 

Správa ZŠ Ždaňa 

 - v minulom roku počet žiakov – 204 

 - v tomto šk. roku 203 

 

PJ – veľa času trávia deti na zelenom ihrisku 

 

PF – ZŠ – špecializácia na šport? 

    - nový zapálený človek 

    - tak by sa zvládla regulácia 

 

St – ZŠ  má veľmi dobré výsledky, 4 špecializované učebne, je to na Rade školy 

IB - matematická trieda 

     - futbalové ročníky 

 

VZN – spádový obvod 

 

IB – menšia škola, tréneri do škôl – zadarmo 

 

JT – zišla by sa policajná služba – poriadková 

 

IB – vysunutá trieda v N- Myšli, problémom je správanie Rómov, z roka na rok väčší 

 

OZ schvaľuje Správu o činnosti ZŠ Ždaňa za rok 2022/2023 

 

Hlasovanie  : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 1 /Buchla/ 

 

 

11/ 

Kampaň za zníženie množstva plastového odpadu na cintorínoch 

- pán Karajos vyrobil plagát 

 



IB – poďakoval p. Karajosovi, má jeho podporu 

 - ešte možno zjednodušiť, menej textu 

 Je to dobrý nápad 

 - využiť aj druhú stranu letáčika 

 

St – zrušiť kompostovisko  na cintoríne 

 - 1100 l kontajnery  

 - postupné kroky 

 

PF – OZ by malo ovplyvňovať mienku  

 - kontajnery vo farbách 

 - plagáty umiestniť na vstupy ku cintorínom /menej textu/ 

 - aj ku kontajnerom 

 - stihnúť to pred dušičkami 

Stojany – kúpiť, vyrobiť 

  - ak plastové stojany fi BEKY 

 

PJ – na stojany umiestniť aj logo 

 

JK – čo s kompostovisko... 

St – výhľadovo sa zruší 

PF – obyvatelia potrebujú služby – čo s konármi ... 

 

OZ berie na vedomie spustenie kampane za zníženie množstva plastového odpadu 

Hlasovanie  : 

  za – 9 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

 

12/ 

Vyhodnotenie Jarmoku 

- starosta vyjadril svoje poďakovanie všetkým, ktorí pomáhali 

- financovanie – je veľký rozdiel medzi príjmami a výdavkami, boli aj lepšie roky 

- stálo to za to 

- je už stála klientela 

 

- na budúci rok kapela – Ščamba a Family  /31.8.2024/ 

 

OZ berie na vedomie predchádzajúce informácie 

Hlasovanie  : 

  za – 9 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

 

 

 

Horúca informácia – projekt v areáli ZŠ – „Športovo oddychová zóna“  bol schválený. Bolo 

podaných 650 žiadostí, 39 bolo úspešných. 



 

Hodnota projektu je cca 160 tis. €, mal by byť hotový do konca roka. 

 

PF – nie je stotožnený s týmto projektom 

 - vizuál priestoru, toto nie je Disney land 

 - vrátiť súťaž na vizuál 

 - malý vplyv zastupiteľstva 

 

St – použije sa len časť plochy 

 - je možnosť doriešiť celú plochu 

 - študentská súťaž – ucelený celok 

  - nadväznosti 

 - na tejto ploche je veľa detí 

 

 

Ľadové ihrisko 

BH – bolo by dobré= pozametať plochu ľadového ihriska 

IB – urobiť odtok do betónu 

 

PF – aká je  dohoda s pozemkom pri súkromnej bytovke ? 

 - je zámer dostať ten pozemok späť ? 

 

 

St – nechceme ďalší bytový dom, je treba pozrieť zmluvu so stavebnou formou... 

 

IB – ako to vyzerá s ihriskom pre deti za KD 

St – sme na zozname schválených projektov – 50 tis. Hodnota 

 

 

 

Zrušiť uznesenie 7/4/2023 - na návrh pána Petra Fráka 

St - OZ je verejné 

Toto uznesenie by bolo asi lepšie prejednať na pracovnom s stretnutí ? 

 

OZ ruší uznesenie 7/4/2023 

Hlasovanie  : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 1 /Ing. Buchla/ 

 

 

Rôzne 

PF – kontaktovať Správu ciest KSK – na ceste je blato 

 

St – dvakrát vyčistili, kanál je zase plný, cesta 10 m doľava, priepust už mal byť vyčistený, celé 

sa to rieši 

 

PF – v akom stave je projekt  „Zážitok z plavby po rieke“? 

St – do konca 10/2023 – finále 

 - zmluva v pondelok bude podpísaná 



 - kontajnery, lode – 300 tis € ... 

- je to komplikované 

- vstúpilo do projektu – Košice – región turizmu 

- altánok, 5 bicyklov bude našich 

 

 

IG – voda z Furče, parkovisko pri zdravotnom stredisku 

 - voda tečie cez pozemok p. Marcina 

 

St – je tam priepust, parkovisko odišla doktorka, zrušil sa aj problém sa parkovaním pri ZS 

 

PF – IBV nad cintorínom a pod mostom ? 

St – do konca roka bude rozparcelované 

     - ešte nie je hotové členenie 

 

     - pri Hornáde je problém s napojením na cestu III. Triedy, mimo zámeru určeného Územným 

plánom 

 

IB – sú žiadosti na výmenu bytov 

St- nikto zatiaľ neodišiel 

 

 

- ešte sa prihlásil p. Vladimír Fekete – blato od cintorína až po Mýtnu ulicu, hore nad kostolom 

ba mal byť betónový žľab, ktorý je ťažko nájditeľný, pán Olexa ho zaoral  

 - altánok v centre – je okolo veľa hluku v celom centre obce 

        - v podzemí sú uložené /diaľkové káble/ telekomunikačné káble 

   

 

Starosta konštatoval, že sme zvládli program  a ukončil rokovanie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


